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Jegyzőkönyv 

 
 

Készült: Nemti Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 2014.augusztus 11.-én 
megtartott üléséről. 

 
Az ülés helye: Nemti Községháza, Nemti, Kossuth út 28. 
 
Jelen vannak: 
 
Képviselő-testület: Erős Róbert polgármester 
 Ivády Gyula Zoltánné alpolgármester 
 Kiss Attiláné képviselő 
 Vass Józsefné képviselő 
                                                Széll Istvánné képviselő 
  
Állandó meghívottak:           Balogh Maja jegyző 
                                                Csépe-Morvai Petra jegyzőkönyvvezető 
 
Érdeklődő polgárok: 1 fő  
 
Erős Róbert polgármester: A képviselő-testületi ülést megnyitja, megállapítja, hogy a 
képviselő-testület határozatképes, 5 fő képviselő jelen van.  
 
Napirendi javaslat:  
 
1. Nemti Község Önkormányzatának gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásának 

értékelése 2013. évre vonatkozóan 
Előterjesztő: Erős Róbert polgármester 
 

2. Mátrai Önkormányzati Társulás társulási megállapodása, módosítása 
Előterjesztő: Erős Róbert polgármester 
 

3. Szociális étkeztetés térítési díjának felülvizsgálata 
      Előterjesztő: Erős Róbert polgármester 
 
4. Civil szervezetek támogatása 

a.) „Kiskertt ől a Bográcsig” Egyesület támogatása 
Előterjesztő:  Vass JózsefnéÜgyrendi Bizottság elnöke 
b.) Zsuborinka Egyesület támogatása 
Előterjesztő:  Vass Józsefné Ügyrendi Bizottság elnöke 
 

5. Javaslat a polgármester juttatásának megállapítására 
Előterjesztő: Vass Józsefné  Ügyrendi Bizottság elnöke 

 
6. Ingatlanügyek 

a.) 055/2, 055/6, 055/7, 055/8, 055/10 hrsz. külterület elidegenítése 
Előterjesztő:  Vass Józsefné Ügyrendi Bizottság elnöke 
b.) 028/1 hrsz. külterület elidegenítése 
Előterjesztő:  Vass Józsefné Ügyrendi Bizottság elnöke 

 
7. Helyi Választási Bizottság megválasztása 
      Előterjesztő: Balogh Maja jegyző  
 
8. Együttműködési javaslat a SHAJIPE-Lehetőség Közhasznú  Alapítvánnyal 
      Előterjesztő: Erős Róbert polgármester 
 



9. Mátramindszent község településszerkezeti tervének, szabályozási tervének és helyi építési 
szabályzatának módosítása 

      Előterjesztő: Erős Róbert polgármester 
 
10. Egyéb időszerű feladatok 
SZMSZ alapján a napirendi pontok tárgyalását követően kerül sor a polgármester 
tájékoztatójára a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a lejárt határidejű 
határozatok végrehajtásáról.  
 
A napirendi javaslatot a Képviselő-testület 5 igen szavazattal elfogadja. 
 

1. Nemti Község Önkormányzatának gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok 
ellátásának értékelése 2013. évre vonatkozóan 
Előterjesztő:  Erős Róbert polgármester  

(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete)  
 
Vass Józsefné képviselő: az értékelést elfogadásra javasolja.  
 
Kiss Attiláné képviselő: megjegyzi, hogy sajnos az önkormányzat  tevékenysége 
eredményeként mégsem csökken a nehéz helyzetben levő gyermekek száma.  
  
A  képviselő-testület 5 igen szavazattal elfogadja a gyermekvédelmi beszámolót:  
 

 
32/2014. (VIII.11.) számú határozata 

 
 

Nemti Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Nemti Község Önkormányzatának 
gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásának értékelését 2013. évre vonatkozóan 
elfogadja. 
Biztosítani kell az értékelés megküldését a Nógrád Megyei Kormányhivatal Szociális- és 
Gyámhivatalához.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Erős Róbert polgármester  
 
 
2.)  Mátrai Önkormányzati Társulás társulási megállapodása, módosítása 
Előterjesztő: Erős Róbert polgármester  
(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete) 
 
Balogh Maja jegyző: A  társulás nem jogosult rendeletet alkotni  a térít díj tárgyában, ezért  a 
társulási megállapodásban ki kell jelölni azt az önkormányzatot, amelyik az intézményi 
térítési díjat fogja szabályozni rendelettel. Három önkormányzat társult, három 
önkormányzatnak döntése kell  ebben a kérdésben. Még akkor is, ha Nemti az étkeztetési 
feladatokban nem vesz részt. A három önkormányzat Mátraterenyét, a székhelytelepülést  
jelölte ki arra, hogy Mátranovákon és Mátraterenyén az étkeztetési térítési díjat  rendelettel 
meghatározza.  
 
Erős Róbert polgármester: szavazásra teszi fel a társulási megállapodás módosítását az 
előterjesztésnek megfelelően.  Azt   képviselő-testület 5 igen szavazattal elfogadja:  

 
 
 

33/2014. (VIII.11.) számú határozata 
 



Nemti Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Mátrai Önkormányzati Társulás 
társulási megállapodásának 2. számú módosítását a határozat melléklete szerint elfogadja. A 
képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a módosított megállapodás aláírására.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Erős Róbert polgármester  
 
 
3.)   Szociális étkeztetés térítési díjának felülvizsgálata 
Előterjesztő: Erős Róbert polgármester  
(Előterjesztés és rendelet-tervezet  a jegyzőkönyv melléklete)  
 
Erős Róbert polgármester: az előterjesztés elkészült, az étkeztetés intézményi térítési díja  
módosulna  428.-Ft-ra.  A házhozszállítás továbbra is maradna ingyenes, tekintettel a 
közfoglalkoztatásban történő feladatellátásra.  
 
Vass Józsefné képviselő bejelenti személyes érintettségét.  
 
Erős Róbert polgármester az alábbi kérdést teszi fel szavazásra: „ aki azzal ért egyet, hogy a 
szavazásból ne zárjuk  ki, az kézfenntartással jelezze.”  
 
A képviselő-testület 3 igen, 1 nem és 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza:   
 

34/2014. (VIII.11.) számú határozata 
 
 
Nemti Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Vass Józsefné képviselőt a  
szociális étkeztetés térítési díjának felülvizsgálatánál  a szavazásból nem zárja ki személyes 
érintettsége miatt.  
  
Ezt követően  a polgármester a rendelet-tervezet elfogadását teszi fel szavazásra. Azt a 
képviselőt-testület  4 igen és 1 tartózkodás mellett elfogadja: 
 

 
Nemti Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 

4/2014. ( VIII.28 ) önkormányzati rendelete 
a szociális  ellátások rendjéről helyi  szóló rendelete 

módosításáról 
 

( A rendelet a 23/2012. (IV.25.) KIM rendelet szerint a Nemzeti Jogtár felületén a Nógrád 
Megyei Kormányhivatalhoz felterjesztve.)  

 
 

4.) Civil szervezetek támogatása 
Előterjesztő: Vass Józsefné Ügyrendi Bizottság elnöke 

a.)„Kiskertt ől a Bográcsig” Egyesület támogatása  
(ügyrendi bizottság javaslata a jegyzőkönyv melléklete)  
 

Vass Józsefné ügyrendi bizottság elnöke:  úgy gondoltuk, hogy a 60.000.-Ft-ot megadjuk az 
egyesületnek, mert  megérdemlik, a kultúrházi  székek  biztosításával kapcsolatos pályázatnál  
gond volt a másik egyesületnél. 
 
Széll Istvánné képviselő:  a költségvetésünkből lesz ez kifizetve? Mert  márciusban 
számolgatta,  és 396.000.-Ft van, ami ezen a szakfeladaton szerepel. 
 



Erős Róbert polgármester: ehhez költségvetés-módosításra van szükség, majd 
átcsoportosításra kerül az összeg. 
 
Széll Istvánné képviselő: ez most olyan patthelyzet, hogy három képviselő  a „Kiskerttől a 
Bográcsig” Egyesület tagjai, egy  pedig a Zsuborinkáé. 
 
Erős Róbert polgármester megállapítja, hogy  a képviselők személyes érintettséget 
jelentettek be .Elsőként Kiss Attiláné képviselő személyes  érintettsége tárgyában  teszi fel a 
kérdést: Aki azzal ért egyet, hogy Kiss Attilánét ne zárjuk ki a szavazásból, az 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület 3 igen, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza:  
 

35/2014. (VIII.11.) számú határozata 
 
 
Nemti Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Kiss Attiláné képviselőt a 
„Kiskertt ől a Bográcsig” Egyesület  támogatási ügyének tárgyalásánál a szavazásból nem 
zárja ki személyes érintettsége miatt.  
 
 
Majd a polgármester Vass Józsefné képviselő személyes érintettség tárgyában kérdezi:  aki 
azzal ért egyet, hogy Vass Józsefnét ne zárjuk ki a szavazásból, az kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület 3 igen, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza:  
 

36/2014. (VIII.11.) számú határozata 
 
 
Nemti Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Vass Józsefné képviselőt  a 
„Kiskertt ől a Bográcsig” Egyesület támogatásának tárgyalásánál a szavazásból nem zárja ki 
személyes érintettség miatt.  
 
Végezetül Ivády Gyula Zoltánné személyes érintettsége tárgyában hangzik el a kérdés: aki 
azzal ért egyet, hogy  ne zárjuk ki a szavazásból, az kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület 3 igen, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza:  
 

37/2014. (VIII.11.) számú határozata 
 
Nemti Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Ivády Gyula Zoltánnét a 
„Kiskertt ől a Bográcsig” Egyesület támogatásának tárgyalásánál a döntéshozatalból nem 
zárja ki személyes érintettsége miatt.   
 
 
Erős Róbert polgármester szavazásra teszi fel az ügyrendi bizottság javaslatának elfogadását.   
 
A képviselő-testület 5 igen  szavazattal a javaslatot elfogadja  az alábbi határozatot hozza:  
 

38/2014. (VIII.11.) számú határozata 
 
Nemti Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az önkormányzat 2014. évi 
költségvetéséről szóló 1/2014. (II.24.) önkormányzati rendelet 5. §-ában foglaltak és az 
Ügyrendi Bizottság javaslata alapján  a 4/2014. (III.7) számú határozatának 1. pontját – a 
Kiskerttől a Bográcsig Egyesület kérelme alapján – módosítja és a következő határozatot 
hozza:    



 
1.) Átadott pénzeszköz összege: 60.000 Ft 
2.) Átadott pénzeszköz kifizetésének ütemezése: egyösszegben 2014. szeptember 30-ig.  

 
Határidő: 2014. szeptember 30. 
Felelős: Erős Róbert polgármester  
 

b.)Zsuborinka Egyesület támogatása 
( Ügyrendi   Bizottság javaslata  a jegyzőkönyv melléklete)  

 
Vass Józsefné ügyrendi bizottság elnöke: a bizottság  szintén megtárgyalta a Zsuborinka 
Egyesület kérelmét. Az szép dolog, hogy albumot szeretnének készíteni, de az volt a 
véleménye a bizottságnak, hogy ezt most nem támogatja,  legyen ez majd a következő testület 
feladata. Egyenlőre 100.000.-Ft-al nem támogatjuk az egyesületet.  
 
Széll Istvánné képviselő: Személyesen érintetett  kérdésben, de a véleményét elmondja: Kb. 
6-7 éve 20.000.-Ft-ot kért az egyesület, amit még az önkormányzat a mai napig nem fizette ki, 
akkor ezt fizesse ki most.  
 
Erős Róbert polgármester: ennek utána kell néznie.  Most a Zsuborinka jelenlegi 
támogatásáról beszéljünk. 
  
A polgármester szavazásra teszi fel Széll Istvánné személyes érintettsége tárgyában az alábbi 
kérdést: aki azzal ért egyet, hogy Szél Istvánné képviselőt ne zárjuk ki a szavazásból, az 
jelezze.  
 
A képviselő-testület 4 igen, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza:  
 

39/2014. (VIII.11.) számú határozata 
 
Nemti Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Széll Istvánné képviselőt a 
Zsuborinka Egyesület  támogatásának elbírálásánál a döntéshozatalból személyes 
érintettség miatt nem zárja ki.  
 
Széll Istvánné képviselő: ebben az évben már két alkalommal lett támogatva a Bogrács 
Egyesület, többen is vannak, érthető.  De miért van az, hogy az egyik egyesület egy évben 
kétszer is kap támogatást, míg a másiknak a 2 évvel ezelőtti támogatás sincs kifizetve? 
 
Ivády Gyula Zoltánné: mikor volt az első támogatás? 
 
Széll Istvánné képviselő: a március10.-ei testületi ülésen volt. 
 
Vass Józsefné ügyrendi bizottság elnök: nem kért a „Kiskerttől a Bográcsig” Egyesület még 
támogatást. 
 
Széll Istvánné képviselő: a polgármester azt mondta, hogy kérni kell. Ki tájékoztatta a 
Zsuborinka egyesületet arról, hogy a támogatást kérni kell?  
 
Erős Róbert polgármester: azért azt nem szabad elfelejteni, hogy elég komoly kárt okozott a 
településnek a Zsuborinka: Megnyert 3 millió 300.000 Ft-ot a  kultúrházi székekre,  de saját 
bevallásuk szerint is alkalmatlanok erre, a rendezvényeket nem fogják megcsinálni. A pénz 
meg volt nyerve, csak annyit kellett volna tenni, hogy megvalósítják a pályázatot. Ha jól 
emlékszik ,  a képviselő-asszony is nemmel szavazott. 
 
Széll Istvánné képviselő: nem,  ő   tartózkodott ebben a kérdésben.  
 



Erős Róbert polgármester: saját magát sodorta a partvonalon kívülre az egyesület, mert ezek 
szerint a pénzre sem volt szüksége. Tudjuk azt is, hogy 1 hónapja bejelentették, hogy várható 
megszorítások  lesznek.  A Zsuborinkával  már rég letudtuk volna a pályázat megvalósítását, 
és az egyesület ezzel kapcsolatos  összes költséget megtérítette  volna az önkormányzat, még 
a rendezvény szervezés költségét  is.  
 
Széll Istvánné képviselő: a legnagyobb port az kavarta, hogy nem volt együttműködési 
megállapodás a civil szervezettel, és nem volt biztosíték arra, hogy a hitel kamatait az 
önkormányzat vállalta volna.  Pedig csak azt kérték, hogy az önkormányzat írásban vállalja a 
költségeket. Ez vetette  vissza egyesületet, mivel  saját bevétele nem volt.   
 
Erős Róbert polgármester:  döntés volt róla, hogy az önkormányzat vállalja a költségeket. 
Csak  ez nem volt forintosítva, mert csak akkor lehet forintosítani, ha elindul a banki 
folyamat.  
 
A polgármester szavazásra teszi fel az ügyrendi bizottság javaslatát, azt a képviselő-testület 4 
igen, 1 tartózkodás mellett  elfogadja: 
 

40/2014. (VIII.11.) számú határozata 
 
Nemti Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az önkormányzat 2014. évi 
költségvetéséről szóló 1/2014. (II.24.) önkormányzati rendelet 5. §-ban foglaltak alapján  és 
az Ügyrendi Bizottság  javaslatát figyelembe véve a  Zsuborinka Egyesület  pénzbeli 
támogatási igényét  nem támogatja. 
 
5. ) Javaslat  polgármester juttatásának megállapítására  
Előterjesztő: Vass Józsefné ügyrendi bizottság elnöke  
(Ügyrendi Bizottság javaslata és Széll Istvánné képviselő külön véleménye  a 
jegyzőkönyvhöz csatolva)  
 
A  javaslat és külön vélemény  kiosztását követően a polgármester öt perc technikai szünetet 
rendel el.  
 
Vass Józsefné ügyrendi bizottság elnöke: A bizottság  úgy döntött, hogy a polgármesternek 
három   havi jutalmat javasolnak.  Többek között azért, mert nagyon sokat tett a faluért, a 
három  év alatt kb.150 millió Ft-ot hozott a falunak. Ha a polgármester   főállású 
polgármesterként vállalja el feladatát, akkor sokkal több pénzt kellett volna kifizetni 
illetményként.  Mivel a  polgármester tiszteletdíjas volt, ezért közel 10 millió Ft-ot hagyott itt. 
Ez a 3 havi jutalom nagyon csekély ahhoz, hogy megköszönjük a három  éves munkáját. 
 
Erős Róbert polgármester: Bejelenti a személyes érintettségét.   
 
Ivády Gyula Zoltánné: Az elmúlt  három  év alatt elég sok minden történt a faluban.  
 
Erős Róbert polgármester szavazásra teszi fel a személyes érintettség kérdésében való 
döntést az alábbiak szerint: Aki úgy dönt, hogy  a polgármestert  ne zárja  ki a testület a  
szavazásból, az kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület 3 fő igen, 2 fő tartózkodása mellett az alábbi határozatot hozza:   
 

41/2014. (VIII.11.) számú határozata 
 
Nemti Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Erős Róbert polgármestert  a 
polgármester juttatásának megállapításánál a szavazásból nem zárja ki személyes érintettség 
miatt. 
 



Erős Róbert polgármester szavazásra teszi fel az ügyrendi bizottság javaslatának elfogadását.  
 
A képviselő-testület a bizottság javaslatát 3  igen, 1 nem és 1 tartózkodás mellett elfogadja, 
az  alábbi határozatot hozza:  
 

42/2014. (VIII.11.) számú határozata 
 
Nemti Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármesteri tisztség ellátásának  
egyes kérdéseiről  és az önkormányzati képviselők tiszteletdíjáról szóló 1994. évi LXIV. 
törvény 4/A. §. (1.) bekezdésében foglalt jogkörében   és az Ügyrendi Bizottság javaslata 
alapján Erős Róbert  polgármestert az önkormányzati ciklusban végzett  eredményes 
munkájának elismeréseként három havi tiszteletdíjának megfelelő , azaz   521.775            
forint pénzjutalomban részesíti. 
 
 
6.) Ingatlanügyek 
Előterjesztő:  Vass Józsefné ügyrendi bizottság elnöke  

a.)055/2, 055/6, 055/7, 055/8, 055/10 hrsz. külterület elidegenítése 
(Bizottság javaslata a jegyzőkönyvhöz csatolva)  
b.)028/1 hrsz. külterület elidegenítése 
(Bizottság javaslata a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Erős Róbert polgármester: a 055-ös külterületek Nemti-Rákóczi telep telekhatárában van, a 
másik terület (028/1) pedig Nemti és Mátraterenye határában van.  
 
Vass Józsefné ügyrendi bizottság elnök: az ügyrendi bizottság megtárgyalta a földterületek 
eladásának kérdését és úgy döntöttek, hogy elszeretnék adni a földterületeket.   
 
Széll Istvánné képviselő: Mi indokolja, hogy ezeket a területeket eladjuk? Ha önkormányzati 
tulajdonban vannak, inkább a  tartsuk meg a vagyont, ez mind értéket képvisel. 
 
Erős Róbert polgármester: ez olyan vagyon, amelynek  sok a költsége:  A  fenntartás,  a 
művelési költség  magas. A  Földhivataltól is kaptunk felszólításokat.  Nem igazán akarja  
majd  senki művelni ezeket az önkormányzati földeket.   Itt volt a kert program is,  és elég 
nehéz volt  az érintetteket  motiválni. Az utódainknak sem lesz ebből az önkormányzati  
vagyonból  haszna, ez az indok az eladásra  
 
Széll Istvánné képviselő: sérelmezi, hogy nem kapott 3 napirendi ponthoz előterjesztést, 
legalább térkép kellett volna.  Elhiszi, hogy a területeken parlagfű mentesítést kell végezni,  
mindenre van megoldás. Meg sem kérdezi, hogy ki szeretné ezeket  a területeket 
megvásárolni.  Az eladáshoz  nem járul hozzá, főleg így választások előtt. 
 
Erős Róbert polgármester: nem tudjuk, hogy ki akarja megvenni, ugyanis a földtörvényben 
meg van határozva, hogy mi ennek a sorrendje. Ez nem úgy működik, mint egy belterületi 
ingatlan. Azért van szabályozva a sorrend,  hogy ne kerülhessen  illetéktelen kezekbe  a 
földterület, Ezek az ingatlanok    szántóként  vannak  nyilvántartva. 
 
Balogh Maja jegyző: amikor felmerült, hogy ezeket a föld területeket el kellene adni,  az 
előkészítés keretében kértük,  hogy legalább ismerjük meg a képviselő-testület szándékát. 
Nagyon sok felesleges munkát végezhetünk, ha a következő képviselő-testület meg nem 
kívánja majd eladni. Semmiképpen nem látunk  rá lehetőséget, hogy a folyamatot  még a 
választás előtt   véghez lehessen vinni.   Lesz még egy testületi ülés még szeptemberben. A 
helyi rendelet szerint egyébként is versenyeztetni kell, és majd, aki a legmagasabb árat adja, 
azzal kell szerződést kötni.  A földforgalmi törvény szerint  előszerződést kell kötni.  
És ekkor jön az, amit a polgármester is mondott, hogy a szigorú szabályok szerint megvan 
egy tulajdonszerzési sorrend, ( akar-e valaki az elővásárlási jogával élni vagy sem?)  Ez jó pár 



hónapig eltart, viszont  már elkezdődtek a választási előkészületek is. Maximum a 
versenyeztetési   kiírásra kerülhetne  sor a következő hónapban. 
Nem ezek az egyedüli  önkormányzati külterületi földek.   Most egy elvi döntés születhet meg 
és a következő ciklusban lehet folytatni az eljárást. Tehát nem látunk rá   lehetőséget, hogy a 
választásig ez végig lesz futtatva. Az elvi döntés az lehet, hogy   a polgármester, hivatal  
megbízást kap az eljárás előkészítésére, lefolytatására.     
 
Erős Róbert polgármester: és ha ezt előkészítjük, a következő testület mondhatja, hogy nem 
akarja ezt eladni? 
 
Balogh Maja jegyző: mondhatja. Nehéz lesz, mert  ha folyik egy versenyeztetési eljárás, 
vannak már kötelezettségek. Azt nem lehet  most előre megmondani, hogy mikor zárulhat le a 
folyamat.   A  határidők megadása, meghatározása lényeges kérdés.  
 
Erős Róbert polgármester: a Földhivatali eljárás fennáll ebben az időszakban  is? (művelési 
kötelezettség, művelési ág változtatás)  
 
Balogh Maja jegyző: igen, nincs szüneteltetés.  
 
Erős Róbert polgármester: a földhivatali  eljárási költség területenként 20.000.-Ft. Nehéz 
megközelíteni a földeket, az a baj, hogy nem lehet fűkaszával, csak szárzúzással elvégezni a 
szükséges művelési munkákat.  Mostmár látható, hogy milyen költségek fogják terhelni az 
önkormányzatot. Ha most lenne ciklus közepe, vagy még két-három év, akkor meg lehetne 
csinálni. Javasolja, hogy most ne döntsön az eladásról  a testület, az új képviselő-testület 
majd dönt ebben a kérdésben.  
 
A polgármester szavazásra teszi fel az ügyrendi bizottság javaslatát a 055 hrszú ingatlanok 
elidegenítése tárgyában.  A képviselő-testület a javaslatot  2 fő igen, 3 fő nem szavazattal 
nem fogadja el, ezzel a polgármester vitában elhangzott javaslatát támogatja:  
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Nemti Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta  a 055/2, 055/6, 
055/7, 055/8, és  055/10 helyrajzi számú  külterületi   földterületek elidegenítésének  ügyét és 
az ügyrendi bizottság eladásra irányuló javaslatát nem fogadja el.   
A képviselő-testület a jelenlegi önkormányzati ciklusban már nem kezdi meg az  ingatlanok 
eladásával kapcsolatos eljárást.   
 
A  polgármester szavazásra teszi fel az ügyrendi bizottság javaslatát a 028/1 hrszú ingatlan 
elidegenítése tárgyában. A képviselő-testület a javaslatot 2 igen, 3 nem szavazattal nem 
fogadja el, ezzel a polgármester vitában elhangzott javaslatát támogatja:   
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Nemti Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a 028/1 helyrajzi 
számú  külterületi földterület elidegenítésének ügyét és az ügyrendi bizottság elidegenítésre  
irányuló javaslatát nem fogadja el.  
A képviselő-testület a jelenlegi önkormányzati ciklusban már nem kezdi meg az ingatlan 
eladásával kapcsolatos eljárást. 
 
 

7.)  Helyi Választási Bizottság megválasztása 
Előterjesztő: Balogh Maja jegyző  
(Határozati javaslat a jegyzőkönyv melléklete) 

 



Balogh Maja jegyző:  A helyi választási bizottságot újra meg kell választani, mert lejár a 
megbízatásuk:  A megbízatásuk  öt évre fog szólni.  Nehéz javaslatot tenni, figyelemmel az 
összeférhetetlenségi szabályokra. Öt tag  és két  póttag lesz a szavazatszámláló bizottságként 
is működő választási bizottságba. Továbbá a nemzetiségi választás tekintetében is ellátják a 
HVB feladatait.  Megkérdeztük a korábbi tagokat, hogy vállalják-e ezt a tisztséget, volt aki 
nemet mondott nagy sajnálatunkra. A régi tagokból a Mucsináné Márton Zsófia, Kisbárnai 
Jánosné vállalja, Pethő Andrásné, Sárándi Judit, Pintér Kitti új tagok.  Póttagként  pedig 
Pénzes Anita és Sárándi Violetta  szerepel.  Természetesen ez még kiegészül, mert a jelöltek 
is  fognak  delegálni a HVB-ba.  A jegyzőkönyvvezető kollégánk Radics Judit lesz, aki már az 
országos választáson és az Európa Parlamentin  is aktívan részt vett. A képviselő-testület 
feladata, hogy a javaslatot elfogadja. M ás javaslatot nem lehet tenni a törvényi szabályozás 
szerint.   Ha nem fogadná  el a testület a javaslatot,  akkor augusztus 31.-ig van még  
lehetőség,  határidőben új HVB-t  választani. 
 
Erős Róbert polgármester: úgy látja, hogy elég jól lettek kiválogatva a tagok.  
 
Balogh Maja jegyző:  Gyakorlatilag indul a jelölt  ajánlás augusztus 25-től. Szeptember 8-ig 
van határidő az ajánlások gyűjtésére. A HVI három hete dolgozik az előkészítésen. Most  nem 
lesz kopogtató cédula, 25-vel  ajánlóíveket  lehet igényelni, elindul a nyilvántartásba vétel.  
Bízunk benne, hogy ez a bizottság is jól fog dolgozni, mint az előzőek. Változott az eljárási 
jogszabály, egyre több feladat jut  egy emberre, sok áldozatot igényel azoktól, akik ezt önként 
vállalják. 
 
A  képviselő-testület  a HVB tagjaira tett javaslatot 5 igen szavazattal elfogadja a következő 
határozattal:  
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1.) Nemti Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a választási eljárásról szóló 
2013. évi XXXVI. törvény 23.§-ban  foglalt jogkörében a helyi választási bizottságot az 
alábbiak szerint választja meg:  
 
Tagok: Mucsináné Márton Zsófia 
            Kisbárnai János Istvánné 
            Pethő Andrásné 
            Sárándi Judit 
            Pintér Kitti 
 
Póttagok: Sárándi Violetta 
                 Pénzes Anita 
 
2.) A képviselő-testület a leköszönő tagok munkáját megköszöni. 
 
3.)A helyi választási iroda vezetője gondoskodjon a  2013. évi XXXVI. törvény 37. § (1) 
bekezdés szerinti eskü (fogadalom) megszervezésére. 
 
 

8.) Együttműködési javaslat a SHAJIPE-Lehetőség Közhasznú  Alapítvánnyal 
Előterjesztő: Erős Róbert  polgármester  

(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete)  
 
Erős Róbert polgármester:  az alapítvány nem pénzügyi támogatást kér, uniós pályázatokon 
tud  indulni az együttműködés révén.  
 
A  képviselő-testület 5 igen szavazattal elfogadja határozati javaslatot:  
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Nemti Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a  SHAJIPE-Lehetőség 
Közhasznú  Alapítvány  pályázati projekt támogatását elfogadta. 
Nyilatkozik, hogy a „Town twinning” projekt beadásával egyetért és a projekt 
megvalósításában teljes mértékben egyetért. 
 
 

9.)  Mátramindszent község településszerkezeti tervének, szabályozási tervének és helyi 
építési szabályzatának módosítása 
Előterjesztő: Erős Róbert polgármester  

(Előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete)  
 
Erős Róbert polgármester: Márciusban már foglalkoztunk a témával, akkor határozatot 
hoztunk erről, hogy támogatjuk , viszont  kértük, hogy külön környezeti hatásvizsgálat 
készüljön.  Biogáz erőművet szeretnének létrehozni.  
 
Balogh Maja jegyző: Úgy  emlékszik, hogy a decemberi közmeghallgatáson a 
levegőtisztaság védelemmel, széljárással  kapcsolatban volt  lakossági felvetés a tervezett 
beruházás kapcsán.  
 
Széll Istvánné képviselő: a tanulmány hozza is, hogy sajnos számolnunk kell ezekkel a 
hatásokkal: a vízzel, a talajjal, a levegővel kapcsolatban. Magyarországon is van erre példa: 
azon a településen, ahol biogáz üzem van, a lakosok felszólaltak, hogy  nagy a bűz,  a szél 
odaszállítja.  Bízik benne, hogy ezt mi nem fogjuk érezni. Mert a beruházás  jó, mert 
munkahelyeket teremt és kertészeti üzemet hoz létre. Vannak kritikus pontok is, ilyen a 
környezetünkre gyakorolt hatás.   
 
Erős Róbert polgármester: nálunk északi szél van, ezért nem fog erre jönni a szag-  
 
Balogh Maja jegyző. Szándékosan nem adtunk  határozati javaslatot, mert  vagy támogatja a 
beruházást a  képviselő-testület,  vagy  a várható  környezeti hatások miatt nem. A 
konkrétumokról kellene beszélni, a kifogásokat viszont  a legnehezebb megfogalmazni.  Elég 
nagy ellenállás  érzékelhető az ilyen beruházásoknál  a  mellékhatások miatt.  vannak. Pl. az 
állattartó telep Mátraterenye mellett is akár milyen korszerű,  néha elég nehéz a mellette levő 
úton áthaladni.  Az eljárás későbbi időszakában is lehet hozzászólni, véleményt alkotni, ez 
még   egy folyamatban lévő ügy. Ahhoz viszont, hogy tovább tudjanak lépni,  a határozatot 
meg kell hozni. 
 
Erős Róbert polgármester: aki támogatja, hogy a Mátramindszenti beruházás elkészüljön az 
kézfenntartással jelezze. 
 
A  képviselő-testület 5 igen szavazattal elfogadja határozati javaslatot:  
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Nemti Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a  Mátramindszent község 
településszerkezeti tervének, szabályozási tervének és helyi építési szabályzatának 
módosítását a 07/9, a 07/10 és a 07/11 helyrajzi számú ingatlanok  vonatkozásában támogatja, 
a beruházás megvalósításával egyetért.  
 
 
 



A napirendi pontok tárgyalását követően a polgármester a két ülés közötti  munkákról  ad 
tájékoztatást:  
1. „Értékteremtő munka”: a mintakertben az építkezésre az engedélyt megkaptuk, mely 
elkészül határidőre. 
2. Mezőgazdasági munka: a  mintakertben dolgoznak. 
3. Belvíz start program: ma indult, kisebb létszámban vesznek részt, elsősorban a vízelvezető 
árok tisztítását   kezdték el. 
4. Diákmunka: 6 fő vesz részt  a programban.  
5. Közmunka keretében könyvtárost lehet foglalkoztatni:  1 fő van  a holnapi naptól  felvéve, 
plusz 1 fő kulturális munkás felvételére is sor kerül szeptember 1.-től.  
6. Szász Marianne jelentkezett a közgyűlés elnökénél, hogy falu és közösségfejlesztési 
elképzelései vannak, melyet múlt héten ismertetett. Érintené a CKÖ-t is és munkát adna a 
településen.   
Az ülést 18 órakor zárja a polgármester.  

 
 

Kmf. 
 
 
 

           Erős Róbert                                                                               Balogh Maja 
         polgármester                                                                                    jegyző 


